

輔導科 108 年度 7 月份教化藝文活動看板

The Bulletin Board of the Cultivating, Art and Cultural Activity in July, 2019

1. 「小人變貴人-改變命運的一面魔鏡」公益心靈講座

Charity Speech : “Nobody Becomes Somebody- the magic mirror for Changing one’ s Fate

7月4日下午,財團法人好很好非常好文化基金會於中正堂舉辦「小人變貴人-改變命運的一面魔鏡」公益心靈講座,由所長主持,平三班、平四班共141名收容人參加。

In the afternoon of July 4, the Good Cultural Foundation held the charity speech: “Nobody Becomes Somebody-the magic mirror for Changing one’ s Fate” in our center. It was hosted by the superintendent and there are 141 inmates from Ping 3 and 4 attending the activity.

相關照片



相關照片





2. 生命禮讚生命分享公益活動

The Charity Speech: “Life To Be Praised And Shared”

7月25日下午,本所與社團法人中華民國身心障礙者自立更生創業協會於中正堂共同辦理「生命禮讚生命分享公益活動」,活動由所長主持,來賓共計7位,義一、義二班共159名收容人參加

In the afternoon of July 25, the Association of Helping The Disabled Self-employed held the charity performance in our center. The activity was hosted by the superintendent and there are 159 inmates from Yi 1 and 2 attending the activity.

相關照片



相關照片



